
MARKO SLADOLJEV: 

- Hvala gospodine predsjedniče.  

Dakle prvo bih želio izraziti sućut obitelji Vinka Coce, to je čovjek koji je vodio jednu 

grupu '80. u Zagrebu, koja je imala preko 40 000 članova i on je na neki način kroz tu grupu 

promovirao jedan Zagreb kakav je nekad bio, podupirao kulturne institucije. Dakle svi mi koji 

smo rođeni 70-ih, 80-ih taj čovjek je puno značio pa evo u ime zastupnika bi izrazio sućut.  

Drugo je da imam pitanje u vezi otpada. Dakle mi smo svi svjesni da se po kvartovskim 

grupama širi te slike nažalost i onda kada neko stavi sliku ljudi jednostavno ulaze u raspravu, 

pa se obično rasprava vodi u smjeru tko je kriv.  

Dakle želim stvarno evo vi ste imali Press konferenciju za novinare koja je doista dugo 

trajala, dakle tko je sad trenutno kriv za ovu trenutačnu situaciju obično su komentari. Vi 

gospodine gradonačelnik neko krivi neodgovorne građane, neko čistoću, neko situaciju u 

svijetu međutim ja imam konkretno pitanje za ljude koji konkretne stvari muče. Dakle sami ste 

priznali da postoji problem sa gospodarenjem otpadom i odvozom, da li oni kvartovi i one 

zgrade koji imaju jedanput tjedno odvoz otpada da li će im bii umanjen račun za otpad jer 

zapravo, znači mi imamo stvarno konkretne dakle dokaze da nekima ne ide dva puta tjedno 

nego samo jedanput i da li će tim ljudima biti umanjen odvoz otpada. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

- Ja bi se, hvala zastupniče Sladoljev na ovom isto tako uvodnom izrazu sućuti obitelji 

Vinka Coce kojoj se ja isto tako pridružujem kao gradonačelnik grada Zagreba, a on je vodio 

Facebook grupu '80. u Zagrebu i često sam pratio tu grupu, a i ova situacija sa pijanim vozačima 

koji na pješačkim prijelazima usmrćuju građane grada Zagreba je doista jedan ogroman 

problem koji konačno mora stat i tu sad imamo već niz takvih incidenata, takvih nesreća, takvih 

tragedija a sa policijom komuniciram, znate da Policijska uprava zagrebačka nije u ingerenciji 

gradonačelnika niti gradske vlasti ali intenzivno komuniciramo kako da se to riješi i kamerama 

i prevencijom i drastičnim kažnjavanjem takvih ljudi.  

Identitet i onog vozača je donekle objavljen kao što znate u Držićevoj, znate da je i taj 

tjedan bila isto tako isto tako pijani vozač a u Dubravi tako da to stvarno isto tako mislim da 

jest jedna tema koja je ozbiljna i i evo još jednom želim izrazio sućut obitelji Coce i svim 

prijateljima.  

Što se tiče teme otpada, problem postoji na nama je da ga riješimo, a ponavljam najam 

kamiona a dijelove smo koliko toliko sada uspjeli stabilizirati i konačno sa tim novim 

ugovorima a bonusi za radnike povećanje, novo pojačanje radnika u čistoći a što se tiče 

smanjenja računa to je tehnički dosta komplicirano ako budemo tehnički omogućit da to 

napravimo napravit ćemo i to ali prije svega prije, svega želimo da ljudi imaju osjećaj kvalitetne 

usluge što sada nemaju, neki od njih, jer isto treba reći znaiči u velikoj većini grada se uredno 

odvozi otpad, znači to nije slučaj u cijelom gradu ali tamo gdje se ne odvoji gdje se to ne dešava 

na nama da to riješimo u sljedećih nekoliko tjedana. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

- Hvala lijepo.  

Hvala. Imamo li zahtjev za dodatnim pojašnjenjem? Imamo.  

Izvolite zastupniče Sladoljev. 

 



MARKO SLADOLJEV: 

- Pa ja samo htio zapravo reći da jednostavno građanima koji stavljaju te slike ne 

zamjerite, znači oni su jednostavno zabrinuti. Dakle ja sam prije nekidan naletio na jednu sliku 

prepunog kontejnera sa komentarom susjedi i ja više ne znamo gdje ćemo staviti plastiku a ista 

je situacija i sa spremnicima u ostalim ulicama, zar trebamo graditi kule uvis od odvojenog 

otpada, u potpisu je Tomislav Tomašević prije 4 godine. Znači vi ste tako prije 4 godine isto 

bili zabrinuti građanin koji je upozoravao na problem tako da ti ljudi koji to stavljaju imaju i 

vjerojatno isti motiv. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 

- Hvala lijepo. 

Dodatno pojašnjenje gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

- Baš ovaj post koji ste citirali očito pokazuje da da teze da je sada gore nego što je bilo 

prije baš i ne stoje jer su tamo u tom mom postu i ispod tog posta brojne fotografe širom Zagreba 

u to vrijeme gdje je dolazilo periodički do takvih situacija .  

Ja nikad, ali ne znam evo kad sam rekao bilo što ružno protiv građana koji su 

nezadovoljni s time da im od odvoz otpada se nije dogodio. Znači upravo suprotno. Znači 

ispričavam se tim građanima i radim, i priznajem problem, ne želim bježat od njega i zajedno 

sa holdingom radimo da se on što prije riješi. 

Jedan od isto tako, bilo je više razloga za odgodu novog modela ali jedan od razloga je 

da želimo u potpunosti stabilizirati stari sustav da bi mogli preći na novi, želimo imati 

zadovoljne korisnike a kojima će uredno biti izvršena usluga koju plaćaju, tako da iz te 

perspektive nemam, ne da nemam protiv građana koji znam ništa protiv građana koji na to 

upozoravaju nego bi im se mogao još samo ispričati. 

Bez obzira što ne upravljam Holdingom ali, direktno, ali ja jesam gradonačelnik grada 

Zagreba, ja jesam taj koji je na neki način odgovoran za širu sliku grada i to je nešto što kažem 

radimo na tome da se to stabilizira kroz sljedećih nekoliko tjedana i da cijelo ljeto stvar 

funkcionira besprijekorno, a da bi funkcionirala besprijekorno bit će potrebno i pomoć građana, 

pomoć građana da dojave kada netko sa kombijem istovari glomazni otpad pored kontejnera, 

dođe u sitne noćne sate. Bit će nam potrebna pomoć građana kada neki ugostiteljski objekti ili 

druge pravne osobe svoje kartone stave u jedan kontejner koji je predviđen za građane a ne za 

njih. Znači i zato ćemo i komunalne redare pojačati ophodnje za vrijeme ljeta i naravno prije 

novog modela i za vrijeme novog modela da se takve stvari drastično kažnjavaju, jer je to jedini 

način da grad bude doista čist i uredan. Tako da u tom smislu pozivam građane na suradnju i 

naravno da nam, očekujem da dojavljuju čistoći svaki problem koji postoji. Imamo sada 

interventne jedinice koje raščišćavaju stvari, odvoz plastike se povećao čak i noću, znači čak i 

noću radimo odvoz plastike samo da bi, s obzirom na povećane potrebe odgovorili na njih. 
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